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Interpelacja w sprawie konieczności uporządkowania przestrzeni Lublina z 

nośników na tzw. plotkach wyborczych 

W związku z trwającą kampanią wyborczą, na ulice Lublina powróciły liczne nośniki, z 

których część (zwłaszcza usytuowane w różnych miejscach przenośne płotki), szpecą estetykę 

miasta i powodują zagrożenie w zakresie uszkodzenia mienia i uszczerbku na zdrowiu. 

Uważam, że wzorem decyzji sprzed lat, w wyniku której z miejskich ulic de facto 

wyeliminowane zostały plakaty na słupach i barierkach, czas najwyższy pochylić się nad tym 

problemem i ostatecznie rozwiązać go stosowną uchwałą przed kolejnymi wyborami. 

Miejscami reklam wyborczych powinny pozostać stale i stabilne nośniki jak np billboardy, 

oraz inne miejsca do tego wyznaczone ( w przypadku banerów na plotach i ogrodzeniach 

prywatnych, o ile nie znajdują się to w strefie ochrony konserwatorskiej, decyzja powinna należeć 

do właścicieli terenu). 

To co w ostatnich tygodniach „zafundowano" nam w przestrzeni publicznej, urąga estetyce 

Lublina i szpeci wizerunek naszego miasta, powodując niesmak i oburzenie zwykłych 

mieszkańców. 

Proszę o niezwłoczne pochylenie się nad sygnalizowanym przeze mnie problemem 

Z wyrazami szacunku 
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